COPY



Environmental Management System Certificate

This is to certify that the Management System established by

JiaXing ZhengQi Hi-New-Tech Textile Material Bonding Co., Ltd.

Building 1-2, No. 415, JiangNan Road, DaQiao Town, NanHu District, JiaXing City, ZheJiang Province

Unified Social Credit Code: 91330400747712890T has been assessed to comply with the requirements of the standard **GB/T24001-2016 / ISO14001:2015**

Scope of certification:

Design, Development and Production of the Laminated Fabric (Including E-PTFE, TPEE. TPU.PU, PUR Waterproof and Breathable Fabric), Home Eexiles Products and Outdoor, Garments, Garment Accessories, Tent design and Production and related Environmental Management.

Certificate No. 15/23E6218R51 Issue

Issue Date: Feb,28,2023





Surveillar



Magainedary

General Manager, Wang Xiaodong

The first surveillance after the initial certification shall be conducted within 12 months from the date of issuance of the certificate. Thereafter, the surveillance audit shall be conducted at least once every calendar year (except the year of recertification), and the interval between the two surveillance audits shall not exceed 15 months.

The certification organization must conduct surveillance audit regularly and the registration certificate continues effective after the eligible surveillance audit. The compliance label will be attached to the registration certificate after the eligible surveillance audit. Where the scope of certification involves administrative licensing or national compulsory certification requirements, this certificate will become invalid with the invalidation of the relevant administrative license or national compulsory certification certificate.

the second se





Environmental Management System Certificate

This is to certify that the Management System established by

JiaXing ZhengQi Hi-New-Tech Textile Material Bonding Co., Ltd.

Building 1-2, No. 415, JiangNan Road, DaQiao Town, NanHu District, JiaXing City, ZheJiang Province

Unified Social Credit Code: 91330400747712890T has been assessed to comply with the requirements of the standard **GB/T24001-2016 / ISO14001:2015**

Scope of certification:

Design, Development and Production of the Laminated Fabric (Including E-PTFE, TPEE.TPU.PU, PUR Waterproof and Breathable Fabric), Home Textiles Products and Outdoor, Garments, Garment Accessories, Tent design and Production and related Environmental Management.

Certificate No. 15/23E6218R51 Issue Date: Feb,28,2023 Valid Until: Feb The Certificate information can be inquired on the official website of CNCA (www.cnca.gov.



Magainstag

General Manager, Wang Xiaodong

The first surveillance after the initial certification shall be conducted within 12 months from the date of issuance of the certificate. Thereafter, the surveillance and it shall be conducted at least once every calendar year (except the year of recertification), and the interval between the two surveillance audits shall not exceed 15 months.

The certification organization must conduct surveillance audit regularly and the registration certificate continues effective after the eligible surveillance audit. The compliance label will be attached to the registration certificate after the eligible surveillance audit. Where the scope of certification involves administrative licensing or national compulsory certification requirements, this certificate will become invalid with the invalidation of the relevant administrative license or national compulsory certification certificate.

I had a second to a lot of the second terms in the second terms of terms of





环境管理体系认证证书

嘉兴市正麒高新面料复合有限公司

浙江省嘉兴市南湖区大桥镇江南路415号1-2幢厂房

统一社会信用代码: 91330400747712890T 建立的管理体系,按照以下标准评审合格,特发此证。 GB/T24001-2016 / ISO14001:2015

认证范围

复合面料 (E-PTFE、TPEE、TPU、PU、PURK*医 的设计开发和生产;家纺、户外休闲服装及服装配饰 和生产及帐篷产品的设计开发和生产所涉及的环境

证书号: 15/23E6218R51 发证日期: 2023年02月28日 有效期至: 2026年02月12日 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会同站 (www.cnca.gov.cn) 查询;





副本



环境管理体系认证证书

嘉兴市正麒高新面料复合有限公司

浙江省嘉兴市南湖区大桥镇江南路415号1-2幢厂房

统一社会信用代码: 91330400747712890T 建立的管理体系,按照以下标准评审合格,特发此证。 GB/T24001-2016 / ISO14001:2015

认证范围

复合面料 (E-PTFE、TPEE、TPU、PU、PUB6 的设计开发和生产;家纺、户外休闲服装及服装的储产 和生产及帐篷产品的设计开发和生产所涉及的环境

证书号: 15/23E6218R51 发证日期: 2023年02月28日 有效期至: 2026年02月12日 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站 (www.cnca.gov.cn) 查询。



注意律

品的设计

此后,监督审核应至少每个日历年(应进行再认证的 书方继续有效、每次监督审核合格后,到T将在本证书上加贴合格标签。 本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。

